

Call to Book: 1-844-862-8466



**Cruise Month – Get exclusive on-board perks  
+ book 120 days before departure & SAVE \$300\***

**Book by October 31**

**South**

**MSC Cruises**

\$100 CDN ON-BOARD CREDIT PER CABIN - ALL CATEGORIES

**MSC Preziosa from Guadeloupe**

Sailing Dec 22, 2019 to March 29, 2020

**MSC Armonia**

Sailing Dec 23, 2019 to March 23, 2020

\$50 CDN ON-BOARD CREDIT PER CABIN - INTERIOR AND OCEAN VIEW

\$100 CDN ON-BOARD CREDIT PER CABIN - BALCONY AND HIGHER

**MSC Seaside**

Sailing Nov 2, 2019 to Oct 31, 2020

**MSC Meraviglia**

Sailing Dec 22, 2019 to March 29, 2020

**MSC Divina**

Sailing Jan 31, Feb 21 and March 13, 2020

**Carnival Cruise Lines**

\$25 USD BAR CREDIT PER CABIN - INTERIOR

\$50 USD BAR CREDIT PER CABIN - OCEAN VIEW AND BALCONY

**Carnival Fascination**

Sailing Dec 1, 2019 to April 30, 2020

**Carnival Glory**

Sailing Nov 1, 2019 to April 30, 2020

**Costa Cruise Line**

\$50 USD ON-BOARD CREDIT PER CABIN - ALL CATEGORIES

**Costa Favolosa**

Sailing Jan 1 to March 31, 2020

**Holland America**

\$50 USD ON-BOARD CREDIT PER CABIN - ALL CATEGORIES

**Nieuw Amsterdam and Nieuw Statendam**

Sailing Nov 1, 2019 to April 30, 2020



## Cruise Month - Get exclusive on-board perks + book 120 days before departure & SAVE \$300\*

Book by October 31

### Europe

Reduced deposit of \$250 per person,  
sailing May 1 to October 31, 2020

#### Norwegian Cruise Line

\$100 USD ON-BOARD CREDIT PER CABIN - ALL CATEGORIES

**Norwegian Dawn, Norwegian Epic and Norwegian Getaway**

Sailing May 1 to October 31, 2020

#### Costa Cruise Line

\$100 USD ON-BOARD CREDIT PER CABIN - OCEAN VIEW & BALCONY

**Costa Diadema, Costa Smeralda, Costa Pacifica,**

**Costa Luminosa and Costa Deliziosa**

Sailing May 1 to October 31, 2020

#### Holland America

\$50 USD ON-BOARD CREDIT PER CABIN - ALL CATEGORIES

**Nieuw Statendam**

Sailing September 25, 2020

### Alaska

Reduced deposit of \$250 per person,  
sailing May 2 to September 19, 2020

#### Holland America line

\$50 USD ON-BOARD CREDIT PER CABIN - ALL CATEGORIES

**Koningsdam**

Sailing May 2 to September 19, 2020

Page 2 of 2

**Transat Advantages<sup>†</sup>** > Flight protection · Generous baggage allowance: 28 kg · Meet-and-greet assistance upon arrival at the airport · Europe: Flexibility to extend your stay as much as 14 days at no extra cost

Visit [transat.com](https://transat.com) or contact your travel agent for more dates available.

Cruise Month promotion: Valid on new individual/group bookings October 1 to 31, 2019 on cruise packages noted above. \*The saving of \$300 per couple (\$150 per adult) is valid on new South and Europe cruise package bookings made 120 days or more prior to departure, for a minimum stay of 7 nights for travel between November 1, 2019 and October 31, 2020. Not applicable to child fare. This promotion can be withdrawn or modify without notice. Subject to availability at time of booking. Exclusive perks are per cabin based on double occupancy. All offers are capacity controlled and subject to availability at time of booking and subject to change without notice. On-board credit are per cabin based on double occupancy and can only be redeemed for on-board purchases, excluding usage at duty-free shop and casino. The Bar credit is per cabin based on double occupancy. Reduced deposit of \$250 per person valid on select Europe and Alaska cruises. †Transat advantages: Conditions apply, see [transat.com](https://transat.com) for details. Flights are with Air Transat in Economy Class. Flights for cruises sailing from Miami are in/out of Fort Lauderdale with roundtrip transfers to/from Miami. For full descriptions, itineraries and exclusive offer details and terms and conditions refer to [transat.com](https://transat.com). Transat is a division of Transat Tours Canada Inc., and is registered as a travel wholesaler in Ontario (#50009486) with offices at 191 The West Mall, Suite 800, Etobicoke, ON M9C 5K8; in British Columbia (#2454) with offices at 2175 West 41st Ave., Vancouver, BC, V6M 1Z6; and in Quebec (#754241) with offices at 300 Leo-Pariseau, Suite 500, Montreal, QC H2X 4C2. COM-2637 // October 4, 2019





## Mois des croisières - Obtenez des avantages exclusifs à bord + Réservez 120 jours avant le départ et économisez 300\$\*

Réservez d'ici le 31 octobre

### Sud

#### MSC Croisières

CRÉDIT À BORD DE 100\$ CAD PAR CABINE - TOUTES CATÉGORIES

#### MSC Preziosa de la Guadeloupe

Du 22 déc. 2019 au 29 mars 2020

#### MSC Armonia

Du 23 déc. 2019 au 23 mars 2020

CRÉDIT À BORD DE 50\$ CAD PAR CABINE - INTÉRIEUR ET VUE MER

CRÉDIT À BORD DE 100\$ CAD PAR CABINE - BALCON ET PLUS

#### MSC Seaside

Du 2 nov. 2019 au 31 oct. 2020

#### MSC Meraviglia

Du 22 déc. 2019 au 29 mars 2020

#### MSC Divina

Les 31 janv., 21 fév. et 13 mars 2020

#### Carnival Cruise Lines

CRÉDIT DE BAR DE 25\$ USD PAR CABINE - INTÉRIEURE

CRÉDIT DE BAR DE 50\$ USD PAR CABINE - VUE MER ET BALCON

#### Carnival Fascination

Du 1<sup>er</sup> déc. 2019 au 30 avril 2020

#### Carnival Glory

Du 1<sup>er</sup> nov. 2019 au 30 avril 2020

#### Costa Cruise Line

CRÉDIT À BORD DE 50\$ USD PAR CABINE - TOUTES CATÉGORIES

#### Costa Favolosa

Du 1<sup>er</sup> janv. au 31 mars 2020

#### Holland America

CRÉDIT À BORD DE 50\$ USD PAR CABINE - TOUTES CATÉGORIES

#### Nieuw Amsterdam et Nieuw Statendam

Du 1<sup>er</sup> nov. au 30 avril 2020



## Mois des croisières – Obtenez des avantages exclusifs à bord + Réservez 120 jours avant le départ et économisez 300\$\*

Réservez d'ici le 31 octobre

### Europe

Dépôt réduit de 250\$ par personne,  
croisières du 1<sup>er</sup> mai au 31 octobre 2020

#### Norwegian Cruise Line

CRÉDIT À BORD DE 100\$ USD PAR CABINE - TOUTES CATÉGORIES

**Norwegian Dawn, Norwegian Epic et Norwegian Getaway**

Du 1<sup>er</sup> mai au 31 octobre 2020

#### Costa Cruise Line

CRÉDIT À BORD DE 100\$ USD PAR CABINE - VUE MER ET BALCON

**Costa Diadema, Costa Smeralda, Costa Pacifica,  
Costa Luminosa et Costa Deliziosa**

Du 1<sup>er</sup> mai au 31 octobre 2020

#### Holland America

CRÉDIT À BORD DE 50\$ USD PAR CABINE - TOUTES CATÉGORIES

**Nieuw Statendam**

Le 25 sept. 2020

### Alaska

Dépôt réduit de 250\$ par personne,  
croisières du 2 mai au 19 septembre 2020

#### Holland America line

CRÉDIT À BORD DE 50\$ USD PAR CABINE - TOUTES CATÉGORIES

**Koningsdam**

Du 2 mai au 19 sept. 2020

Page 2 de 2

**Avantages Transat<sup>†</sup>** > Protection des vols · Généreuse franchise de bagages de 28 kg · Service d'accueil et d'assistance à l'arrivée · Europe: possibilité de prolonger votre séjour jusqu'à 14 jours sans frais supplémentaires

Visitez [transat.com](http://transat.com) pour plus de forfaits ou communiquez avec votre conseiller en voyages.

La promotion Mois des croisières est valable pour les nouvelles réservations individuelles et de groupe, effectuées entre le 1<sup>er</sup> et le 31 octobre 2019, pour les forfaits croisière indiqués ci-dessus. \*La réduction de 300\$ par couple (150\$ par adulte) s'applique aux nouvelles réservations de forfaits croisière Sud et Europe effectuées 120 jours ou plus avant le départ, pour des séjours d'une durée minimum de 7 nuits entre le 1<sup>er</sup> novembre 2019 et le 31 octobre 2020. Ne s'applique pas aux tarifs enfants. Cette promotion peut être retirée ou modifiée sans préavis. Sous réserve de disponibilité au moment de la réservation. Les offres exclusives sont par cabine basés sur une occupation double. Toutes les offres sont déterminées en fonction de la capacité et sont sous réserve de la disponibilité au moment de la réservation et de modification sans préavis. Les crédits à bord, sont par cabine en occupation double et peuvent être réclamés uniquement pour des achats à bord, excluant les boutiques hors taxes et le casino. Le crédit de bar est par cabine en occupation double. Dépôt réduit de 250\$ par personne valide pour les croisières en Europe et en Alaska sélectionnées. †Avantages Transat : des conditions s'appliquent, visitez [transat.com](http://transat.com) pour les détails. Les vols sont opérés par Air Transat en Classe Économie. Les vols pour les croisières de Miami sont vers/de Fort Lauderdale avec un transfert aller-retour vers/de Miami. Pour les descriptions complètes, et les détails sur les itinéraires et l'offre exclusive ainsi que les conditions, consultez [transat.com](http://transat.com). Transat est une division de Transat Tours Canada inc. et est titulaire d'un permis en Ontario (n°50009486), avec ses bureaux au 191 The West Mall, Suite 800, Etobicoke (Ontario) M9C 5K8, à Vancouver (n° 2454), avec ses bureaux au 2175 West 41 st Ave. (Colombie-Britannique) V6M 1Z6 et au Québec (n° 754241), avec ses bureaux au 300, rue Léo-Pariseau, bureau 500, Montréal (Québec) H2X 4C2. COM-2637 // 4 octobre 2019

BAXTERMEDIA  
LE CHOIX DES AGENTS  
FOUNDED  
1988



tico.ca